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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
MVDr. Hrdlík: 
Troška to bude také zábavné, ale chcel by som poukázať na list, ktorý poslala regionálna 
hygienička pani MVDr. Konievičová 19. októbra 2015 všetkým fyzickým a právnickým 
osobám. Ja som pána prednostu upozornil a vyzýva podľa zákona 355 o ochrane a podpore 
rozvoji verejného zdravia § 6 predchádzaním vzniku a šírením prenosných ochorení, jedna sa 
o deratizáciu, plošnú deratizáciu, ktorá má byť podľa zákona 2x ročne – jarná, jesenná. Mesto 
si splnilo tú povinnosť, 28 objektov bolo deratizovaných firmou Veterinárius, mojou firmou, 
žeby tu neboli nejaké nejasnosti od nejakých inžinierov. 3 mesiace je tam záruka, doplňujú sa 
tieto. Ale nakoľko, dávam do povedomia, bolo zlé leto, čiže suché leto bolo, je slabá zima, je 
veľký predpoklad, že na jar a v lete sa premnožia tie hlodavce a trebalo by to nejak 
kontrolovať. Mali by tie firmy, ktoré sú tuná spomenuté, ja dám aj kolovať ten list, právnické 
a fyzické, žeby si splnili túto povinnosť a žeby to bola plošná. Nemôže mesto robiť svojich 28 
objektov a ďalších 1500 objektov nezainteresovaných. My nemáme rozdelené tie hlodavce na 
mestské a súkromné a neviem aké, fyzické. Trebalo by to nejak skontrolovať a vyzvať tie 
objekty, žeby si splnili tú povinnosť a hlavne veľké východoslovenské vodárne a kanalizácie, 
nie na papieri, ale robiť to, hej. Mali sme taký problém za pána primátora Anďala, bolo také 
premnoženie, kde chodili po bytovkách, hej. Vyzvať to, dať do povedomia a dám tu kolovať 
ten list hej, žeby potom neboli nejaké nejasnosti, že deratizáciu robil Hrdlík a nedobre robil, 
hej. Ja som urobil 28 subjektov. 
PhDr. Čižmár: 
K plošnej deratizácii, boli vyzvané jednotlivé organizácie a inštitúcie, pokiaľ mám dobre 
informácie. Už nám mnohí aj odpovedali a v tejto veci koná pán Ing. Kereštan. Poprosím ešte 
jeho o vyjadrenie.  
Ing. Kereštan: 
Dobrý deň prajem. Čo sa týka celoplošnej deratizácií, Mesto Trebišov vyzýva všetky 
organizácie na území mesta listom k vykonaniu deratizácie. Neurčuje podmienky, lebo VZN, 
ktoré niekedy bolo na území mesta, bolo zrušené v rámci toho. V terajšej dobe prichádza 
naspäť k tomu, že mestá budú musieť si pripravovať tieto VZN   možno už v roku 2016. 
Znovu takéto VZN bude tu pre vás, pre poslancov na schválenie. Organizácie, ktoré boli 
vyzvané, doposiaľ nám odpovedalo z vyzvaných 24 organizácii 13 organizácii nám dali 
naspäť. Môžem spomenúť Monetu, môžem spomenúť Nemocnicu s poliklinikou v Trebišove, 
bytový podnik, bytové družstvo, potom myslím, že čo sa týka toho tu z južnej časti je to pán 
Jozefi, oni nám už zaslali. Nemáme doposiaľ od organizácii ako Vagónka, Železnice SR, tieto 
nám doposiaľ, nemám to v pamäti koľkým organizáciám alebo ktoré nám to už zaslali naspäť. 
Kto vykonával na území mesta deratizáciu, každý má svoju, niektoré sú to košické firmy, 
niektoré z fyzických osôb, ktoré majú na to svoje oprávnenie na výkon tejto deratizácie. 
Taktiež sa vykonáva samozrejmá vec pre mesto, tieto deratizácie vykonáva firma 
Veterinárius, tie objekty, ktoré my máme, tieto objekty boli v rámci deratizácie uskutočnené. 
Samostatnú jednotku vždycky, ako v predchádzajúcom volebnom období je to rómska osada. 
V tejto rómskej osade vykonával deratizáciu Bytový podnik mesta Trebišov a taktiež tam už 
okrem deratizácie bola vykonaná aj dezinfekcia.  
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